
   
 
 
 

Protokoll från styrelsemöte 2016-02-18 

 
Närvarande: Michael Dahlman, Kurt Hagenrud, Charlotte Lindström, Kenth 
Ljungberg, Peter Åberg 
Adjungerade: Lars Collvin, och Thomas Lakowitz, från Länsstyrelsen, 
Ronny Hammar och Martin Greiff från ÖVRs valberedning 
Plats: Kommunhuset, Tomelilla 

 
1. Kurt förklarar mötet öppnat. 
2. Dagordningen godkänns efter en smärre justering, bilaga till detta 

protokoll.  
3. Protokollet från styrelsemötet den 2 december 2015 godkänns och 

läggs till handlingarna. 
4. Valberedningen. Ronny Hammar och Martin Greiff från 

valberedningen ventilerar tankar kring valberedningsarbetet. 
Styrelsen lämnar sina synpunkter. 

5. Bidragsansökan, Vattenmyndigheten för Södra Östersjön.  
Peter Åberg meddelar att Bengt Bengtsson är tillbaka i kommunen 
på deltid och därmed ett stöd i arbetet med ekonomin i ÖVR. 
Peter får i uppdrag att ordna med bidragsansökan och erforderlig 
återrapportering med stöd av Charlotte och Bengt.                 
Ansökan och redogörelse för senaste årets verksamhet ska lämnas 
senast den 15 april 2016. 

6. ÖVRs hemsida. Lars Collvin påpekar att det kontrollprogram för 
Måsalycke som finns på hemsidan är ”urgammalt”. Det kommer 
snart ett nytt program och därför avvaktas med korrigering tills detta 
är klart.  
OBS! password till interna hemsidan är xxxxx (och 
användarnamn: xxxxxx)!! 

7. Förändringar av kontrollprogram (för Tommarpsån) 
Endast två av B-anläggningarna har krav på recipientkontroll 
(Rosdala och Östergård). Nyckelperson för att diskutera frågan är 
fortfarande Anna Starck. Beslöts att styrelsen kontaktar 
Hushållningssällskapet och Anna Starck för vidare diskussion. 
Styrelsen (ÖVR) är beredd att betala Anna/HIR för 4 timmars 
arbete. Charlotte kontaktar Anna och erbjuder detta. Om OK från 
Anna skickar Charlotte över Michaels och Lars förslag till reviderat 
kontrollprogram 

8. Flödesmätning vid Hamnabro: Efter att Michael haft kontakt med 
SMHI råder viss förvirring, dels om SMHI fortfarande bedriver 
flödesmätningar och dels var provpunkten är belägen! SMHI kallar 
sin provpunkt ”Bjärsjö”, men här finns endast en pumpstation utan 
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möjlighet till elanslutning. Vid Hamnabro vattenverk (OBS ej 
reningsverk) finns en anslutning. Michael har varit i kontakt med 
Björn Eriksson och fått klartecken att utnyttja elanslutningen. 
Charlotte meddelar att SMHI deltagit i ett LOVA-projekt som 
avslutats och avrapporterats. Charlotte skickar rapporten till Michael 
(och styrelsen). 
Michael fortsätter utreda frågan. 
Peter Åberg meddelar att Björn Eriksson slutat vid kommunen och 
att en ny VA-chef, Johan Persson, tagit över.    
Ordföranden ber styrelsen att till kommande möte fundera på om 
det finns önskemål om ytterligare flödesmätningar (i andra åar).  

9. Årsmötet: Diskussion om att flytta årsmötet eftersom det kolliderar 
med årsmötet hos Nybroåns Vattenråd. Det föreslås att vi försöker 
samordna de båda årsmötena till samma dag (17/5) och samma 
plats, men olika klockslag. Det föreslås vidare att respektive 
Vattenråd tar upp en extra punkt på årsmötet där de informerar 
varandra om sin verksamhet. Charlotte får i uppdrag att undersöka 
om det finns intresse och möjlighet att samordna årsmötena. 
Alltså: Huvudalternativet är årsmöte tisdagen den 17 maj enligt 
ovan. Är detta inte möjligt beslutas att årsmötet genomförs 
torsdagen den 19 maj.  
Årsmöteshandlingar: Kenth ställer samman verksamhetsberättelse 
för 2015 med hjälp av Peter och Charlotte. 

10. ”Laget runt”– inget rapporteras! 
11. Kommande konferenser med mera: Kenth informerar om ett 

heldagsseminarium ”VATTEN16. Hanöbukten och Östersjön 7 
april 2016” på Krinova i Kristianstad. Kostnad 395 kronor. Kenth 
anmäler intresse och ges klartecken att anmäla sig.                                                

12. Övrigt: Lars Collvin väcker fråga kring jordbruksmarkens påverkan 
på Österlenåar. Enligt Vattendirektivet ska påverkan från hushåll, 
industrier, lantbruk och övriga beaktas. 
OBS Nytt datum !!  
Nästa möte bestäms till onsdagen den 9 mars 2016, kl. 09:00. 
Plats: Troligen Hörby om vi får klart med Anna Starck!  
Tidpunkter för styrelsemöte och för ÖVRs årsstämma ligger än så 
länge fast d v s tisdagen den 17 maj 2016! 

13. I samband med mötets avslutande görs en avtackning av Lars 
Collvin, som går i pension den sista februari. Lars, som sedan 1993 
bistått Vattenrådet (och Vattenvårdsförbundet), tackas av 
ordföranden och flera av styrelseledamöterna. Dessutom 
överlämnas en avskedspresent från rådet. Därefter avslutar 
ordföranden mötet.  
 

 
 

/ Kenth Ljungberg 
 
Bilaga 
Reviderad (fastställd) dagordning 
 


